



Desktop Business Calculator
Calculadora de Escritorio del Negocio
Calculatrice de Bureau d'Affaires



Function /Función/ Fonction	Example/Ejemplo/ Exemple	Enter/Entre/ Entree	Display/Pantalla/ Affichage
Basics Fundamentos Essentielle	25+50 50-25 5x25 100÷5	25 [±] 50 3 50 R 25-- 5 00 25 -- 100 0 5 E]	75 25 125 20
Percentages Porcentajes Pourcentage	250x 5% 250÷5% 250- 5%	250005 00 250±] 5 1%] 2501-75 1%1	12.5 262.5 237.5
Memory Memoria Memoire	(3x3.99) - (8x0.50)	IMRC[MK 3]X.J 3,991MiJ 800 0.50[M- IMICI	M 11.97 M 4. M 7.97
Set Tax rate of 6.5% Imposición fiscal = 6.5% Taux de taxe = 6.5%		6.5 SET TAX+	RATE 6.5 TAX% 6.5
Check current rate Comprobar la imposición fiscal actual Vérifier le taux d'imposition fiscal courant		SET TAX-	RATE 0 TAX% 6.5
Add/Subtract tax Agregar/restar el impuesto Ajouter/soustraire l'impôt	2.50 +6.5% tax 2.50 - 6.5% tax	2.50 TAX+ 2.50 TAX- 	TAX+ 2.6625 TAX - 2.3474
Mark Up: Margen de Ganancia: Marge Beneficiaire:	Cost, Coste, Cout = \$100 Profit, Porcentaje de Beneficios Pórcetaje de Benefice 20% Selling Price, Precio de Venta, PTix de Vente = ?	ITI@J@J! Im@JEI EI	125 25 \$125
	Cost, Coste, Gout = \$175 Selling Price, Precio de Venta, Pr de Vente = \$200 Profit, Porcentaje de Beneficios, Pourcentage de Benet = ?	mrnmGrn @J@JEJ	-12.5 12.5%

Questions? Contact our Customer Care Center
Preguntas? Contacta a nuestro centro al consumidor
Des Questions? Appelez notre centre de service à la clientèle
(800) 628-2420 or email: victor@victortech.com

Roundng Selector:	UP 5 / 4 Cut Cil::J
Cut	Cuts off the decimal to the specified* number of places.
5/4:	Rounds off the decimal to the specified* number of places.
UP	Rounds up to the nearest decimal place.
* Use the Decimal Place Selector to specify the number of decimal places.	
Decimal Place Selector:	DD F 4 2 1 0 ADD,
Specifies the number of decimal places for rounding.	
F:	Floating decimal point system, which displays the value without rounding.
4,2,1,0 ADD:	Number of decimal places for the CUT, UP and 5/4 setting of the Round Selector. The "Add Mode" automatically adds a decimal point and two decimal places to all values, even if you don't input a decimal point. This mode is very useful when performing calculations in dollars or other monetary systems that require two decimal places. Two decimal places are not added in this mode if you press the 0 key while inputting a value or for any operation other than addition and subtraction.
Selecteur d'arrondissement:	Cil::J
Cut	Tronque la décimale selon le nombre de décimales spécifiées.
5 / 4:	Arrondit la décimale selon le nombre de décimales spécifiées.
UP	Tours jusqu'à l'endroit décimal le plus proche.
* Utilisez le sélecteur de décimale pour spécifier le nombre de décimales.	
Selecteur de Decimals:	DD F 4 2 1 0 ADD,
F:	Mode de décimale flottante, qui affiche le nombre sans arrondir.
4,2,1,0 ADD:	Mode de décimale fixe. Ce réglage spécifie le nombre de chiffres à droite de la virgule décimale qui seront indiqués dans le résultat. Le mode d'addition ajoute automatiquement une virgule et deux décimales à toutes les valeurs, même si vous n'entrez pas de virgule décimale. Ce mode est très utile pour résoudre des calculs en dollars ou autres systèmes monétaires qui exigent deux décimales. Des décimales ne seront pas ajoutées dans ce mode si vous appuyez sur la touche 0 en entrant une valeur, ou pour n'importe quelle opération autre que l'addition ou la soustraction.
GT Grand Total Press once to see sum of all calculations Pres twice to Clear	IGT Somme Finale Appuyez une fois pour voir la somme de tous les calculs Appuyez deux fois pour effacer